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Protokół z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej z dnia 26 marca 2024 r.

Tryb zwołania: Komisja zwołana przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, w związku z planem
pracy komisji
Prowadzący obrady: Przewodnicząca  komisji Monika Pawlik

Porządek obrad:

1. Omówienie pozycji dochodów budżetowych dot. udziału gminy w podatkach stanowiących 
dochód budżetu CIT i PIT (poziom dochodów w latach 2018-2023).

2.Zaopiniowanie projektów uchwał.

3. Sprawy różne.

Czas trwania posiedzenia: 0:15 (15:00 do 15:15)

Frekwencja radnych:

Jarosław Deleska
Zofia Bazańska
Irena Owczarz
Barbara Wszołek
Łukasz Wesołowski

Nieobecni:
Barbara Strzelecka

Kierownictwo Urzędu:

Burmistrz-Zbigniew Szaleniec

Skarbnik- Bogusława Tanhojzer

Ustalenia i Rozstrzygnięcia:

Pozytywnie zaopiniowano projekty:

Projekt Nr 52  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Czeladź na lata 
2024-2035.

Projekt Nr 53 w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024.

Projekt Nr 40 w sprawie przyjęcia ranowego planu pracy Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 
Miejskiej w Czeladzi na kwiecień 2024 rok. 



M.Pawlik- Witam wszystkich bardzo serdecznie na posiedzeniu Komisji Finansowo-Budżetowej,
witam kierownictwo urzędu w składzie- Pan Burmistrz– Zbigniew Szaleniec, witam Panią Skarbnik
–  Bogusławę  Tanhojzer,  witam  szanownych  radnych.  Tematem  naszej  dzisiejszej  komisji  jest:
Omówienie pozycji dochodów budżetowych dot. udziału gminy w podatkach stanowiących dochód
budżetu CIT i  PIT (poziom dochodów w latach 2018-2023).  Zaczniemy od tematu,  oczywiście
dostaliśmy materiały przygotowane przez Panią Skarbnik i prosimy o wprowadzenie do tematu.

Skarbnik- ja tyle narzekałam przez ostatnie 4 lata na udziały w podatku PIT i CIT, że może nie
chcecie  już  tego  słuchać.  Niestety  te  wzrosty,  które  były  rok  do  roku  planowane  zostały
zahamowane w końcówce 2021 roku -  kiedy nastąpiła rewolucja w systemie rozliczania PIT i CIT.
Jak Państwo zauważyliście rok 2024 jest pierwszym rokiem kiedy Urząd Skarbowy rozlicza się ze
starych  lat  z  roku  2022.  Raty,  które  są  na  rok  2024  to  udziały  w  podatku  PIT  są  większe  
o 1 138 000,00 zł  to jest  rozliczenie za rok 2022 natomiast jeśli  chodzi  o CIT 600 002,00 zł.
Optymistyczną zagadką jest,  co będzie w roku kolejnym, bo trwają prace nad zmianą sposobu
liczeniem tego PITu? Tym razem wszyscy mówią jednym głosem, że należy uniezależnić wpływy
do gmin z tytułu PIT i CIT od ulg wprowadzanych. Od 2025 roku już ta reforma wejdzie w życie.

M.Pawlik- dziękuje, czy są pytania do tego tematu bo materiał był bardzo szeroki, tym bardziej, że
na naszych komisjach zawsze padało pytanie odnośnie PITów i CITów? Nie widzę, przechodzi my
więc  do  Projektu  Nr  40  w  sprawie  przyjęcia  ranowego  planu  pracy  Komisji  Finansowo-
Budżetowej Rady Miejskiej  w Czeladzi na kwiecień 2024 rok i  tutaj  mamy tylko jeden punkt-
zaopiniowanie projektów uchwał.

Głosowanie:

za- 6

przeciw-0

wsztrz-0

ilość radnych na posiedzeniu komisji-6
ilość radnych w komisji- 7
Opinia pozytywna

M.Pawlik- Zaopiniowanie Projekt Nr 52 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej
Miasta Czeladź na lata 2024-2035.

Skarbnik- zmiany w planie dochodów majątkowych w dziale 700 o kwotę 181 302,00 zł. z tytułu
zwiększenia  planu dochodów ze  sprzedaży mienia  gminy,  w dziale  900 o  kwotę  66 056,00 zł,
zwiększenie kwoty dotacji z Górnośląskiej Zagłębiowskiej Metropolii na dofinansowanie programu
ELENA. Zmiany w planie dochodów bieżących w dziale 758 o kwotę 3 885 022,00 zł, zwiększenie
w oparciu o informację o ostatecznej kwocie części oświatowej subwencji ogólnej na 2024 rok,  
w dziale 801 o kwotę 274 081,54 zł, środki z budżetu UE na realizację programu Erasmus+ „Nowe
technologie  sprzymierzeńcem nowoczesnego  i  kreatywnego  nauczyciela”  realizowanego  przez  
SP  5.  Zwiększenie  planu  wydatków  bieżących  w  dziale  801  o  kwotę  3 885 022,00  zł,  
z  przeznaczeniem  na  bieżącą  działalność  placówek  oświatowych,  w  dziale  801  o  kwotę  
274 081,54  zł,  na  realizację  programu  Erasmus+„Nowe  technologie  sprzymierzeńcem
nowoczesnego  i  kreatywnego  nauczyciela”  realizowanego  przez  SP  5.  Zwiększenie  planu



wydatków  majątkowych  w  dziale  700  o  kwotę  201  100,00  zł,  z  przeznaczeniem  na  zakup
nieruchomości  i  zamianą  działek,  w  dziale  754  o  kwotę  90 000,00  zł,  z  przeznaczeniem  na
dofinansowanie  zakupu  samochodu  dla  Policji,  w  dziale  900  o  kwotę  66 056,00  zł,  z
przeznaczeniem  na  zwiększenie  finansowania  programu  ELENA,  w  dziale  926  o  kwotę  
89 000,00 zł,  z  przeznaczeniem na PFU dla zadania „Remont stadionu Górnika”.  Zmniejszenie
planu wydatków majątkowych w dziale 600 o kwotę 19 798,00 zł, przeniesienie między działami.
Zwiększenie planu przychodów wolne  środki  o których mowa w art.  217 ust.  2 pkt  6 ustawy
o kwotę 179 000,00 zł. Zmiany w WPF poza dostosowaniem do budżetu i niewielkiej korekty roku
2025  zwiększenie  limitu  wydatków  na  nadzór  budowlany  przy  rozbudowie  budynku  KK.  
Program Elenna,  remont stadionu Górnika,  wykonanie dla  Velostrady,  remonty i  budowa dróg.
Chciałam zgłosić autopoprawkę do załącznika WPF dla roku 2024, winno być 17 000 000,00 zł,  
a z tytułu dotacji 21 000 000,00 zł. 

M.Pawlik-  dziękuje bardzo,czy macie państwo pytania? Głosowanie  Projekt Nr 52  w sprawie
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Czeladź na lata 2024-2035 z Autopoprawką.  

Głosowanie:
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M.Pawlik- Projekt Nr 53  w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024.

Głosowanie:
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ilość radnych na posiedzeniu komisji-6
ilość radnych w komisji- 7
Opinia pozytywna

M.Pawlik-  Projekty uchwał zostały zaopiniowane. Sprawy różne i  bieżące,  w dniu dzisiejszym
wpłynął  wniosek  o  wsparcie  dotacji,  nie  wszyscy  może  zdążyli  się  z  nim  zapoznać,  dlatego
pozwolicie  Państwo,  że  go  przeczytam.  Pozostawiam  ten  wniosek  do  rozpatrzenia  przez
Pana Burmistrza. Jeśli macie Państwo jakieś pytania w sprawach różnych, to bardzo proszę. To ja
zapytam: Do dnia dzisiejszego Panie Burmistrzu nie ma kosza na śmieci,  o który prosiłam już
miesiąc temu o zamontowanie: pomiędzy ulicą Krótką, a tężnią na Piaskach.



Burmistrz-  kosze  dopiero  zamawiamy  także  proszę  o  chwilę  cierpliwości.  Chyba  się  jeszcze
spotkamy w kwietniu.  Chciałbym bardzo Państwu podziękować za 5 letnią  współpracę,  przede
wszystkim Pani Przewodniczącej za sprawne prowadzenie naszych obrad. Myślę, że to w jakiej
sytuacji finansowej jest gmina, a jest w nie najgorszej obecnie na koncie ponad 100 000 000,00 zł
To wszystko wskazuje na to,  że ta  komisja  właściwie nadzorowała pracę miasta  jeżeli  chodzi  
o  finanse  miasta.  Wszystkie  kontrole,  które  były  przeprowadzone  przez  RIO  nie  wykazywały
żadnych uchybień, a to znaczy, że ta komisja prawidłowo nadzorowała. Pragnę podziękować Pani
Skarbnik za współpracę, wszystkim pracownikom, którzy dostarczali materiały bo myślę, że też
zawsze  byli  państwo zadowoleni  z  tych  materiałów.  Życzę  państwu powodzenia  na  wyborach,
ostatecznie  pożegnamy  się  na  sesji  i  komisji  kwietniowej.  Sesja  w  kwietniu  będzie  po  20,  
bo kadencja kończy się z dniem 30 kwietnia.
 
M.Pawlik- dziękujemy Panie Burmistrzu, ja dziękować będę wszystkim na komisji w kwietniu.  
Z tego miejsca dziękuje naszemu włodarzowi za współpracę za to, że zawsze jest z nami na naszej
komisji oraz oczywiście naszej Pani Skarbnik. Dziękuje bardzo. Zamykam posiedzenie komisji.

Protokołowała             

Przewodniczący

Milena Kubasik- Janicka  Monika Pawlik

Data napisania protokołu: 26.03.2024
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